


Disclosure of the Resolutions of the Annual Ordinary General Meeting of The Pearl REIF (the "Fund")	افصاح بشأن القرارات المتخذة في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية لصندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري ("الصندوق")
The Annual Ordinary General Meeting ("AGM") was held at 3:00 pm on Wednesday, 15 March 2023, via the electronic platform for general meetings accessible through Muscat Clearing and Depository's website (www.mcd.gov.om).	تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للصندوق في تمام الساعة 3:00 مساء يوم الأربعاء الموافق 15 مارس 2023م عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة المتاحة عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om).
The unitholders of the Fund adopted the following resolutions in the AGM:	اتخذ حاملو وحدات الصندوق القرارات التالية في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية:
1. Approval of the Fund' annual report for the financial year ended on 31 December 2022.	1. الموافقة على التقرير السنوي للصندوق عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.
2. Approval of the auditor's report on the financial statements of the Fund for the financial year ended on 31 December 2022.	2. الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للصندوق عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.
3. Approval of the distribution of cash dividends to the unitholders registered on the date of the AGM of an amount of 3.5 Baizas per unit for the financial year ended on 31 December 2022.	3. الموافقة على توزيع أرباح نقدية على حاملي الوحدات المسجلين بتاريخ اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية بمقدار 3.5 بيضة للوحدة الواحدة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.
4. Ratification of the sitting fees paid to the Fund Management Body and the engagement fee paid to Shariah Supervisory Board for the financial year ended on 31 December 2022 and approval of the sitting fees for the Fund Management Body for the financial year ending on 31 December 2023.	4. التصديق على بدل حضور جلسات إدارة الصندوق والرسوم المدفوعة للجنة الرقابة الشرعية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م، والموافقة على بدل حضور جلسات إدارة الصندوق للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2023م.
5. Approval of the distribution of remuneration of an amount of OMR 7,500 to the Fund Management Body for the financial year ended on 31 December 2022.	5. الموافقة على توزيع مكافآت على أعضاء إدارة الصندوق بمبلغ قدره (7,500) ريال عماني عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.
6. Approval of the related party transactions entered into by the Fund during the financial year ended on 31 December 2022.	6. الموافقة على التعاملات التي أجراها الصندوق مع الأطراف ذوي العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر



		2022م.
7. Approval of the appointment of KPMG LLC as the external auditor of the Fund for the financial year ending on 31 December 2023 and its remuneration.	7. الموافقة على تعيين شركة كي بي أم جي ش.م.م كمراقب الحسابات الخارجي للصندوق للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2023م وعلى أتعابه.	
 Kumail Ali Moosa Secretary of the Fund Management Body and of the AGM		كميل علي موسى أمين سر إدارة الصندوق واجتماع الجمعية العامة العادية السنوية